
 
PROTOKÓŁ Nr 14 

z XIV sesji Rady Miasta Marki,  
która odbyła się w dniu 19 grudnia 2007 roku 

 
O godzinie 1300 XIV sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 

Przybysz – Piwko, przywitała wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (listy obecności 
radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu) przestawiła porządek 
obrad:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XII sesji z dnia 31 października 2007 roku. 
5. Przyjęcie protokołu z XIII sesji z dnia 14 listopada 2007 roku. 
6. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 130). 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta 

Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki (Druk nr 123). 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2007 (Druk nr 124). 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 

125). 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Marki do 

Mazowieckiego Stowarzyszenia Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa 
Informacyjnego (Druk nr 122). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Zespole Obsługi Placówek Oświatowych w Markach (Druk nr 126). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I 
kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Zespole Obsługi Placówek 
Oświatowych w Markach (Druk nr 127). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I 
kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Zakładzie Usług 
Komunalnych w Markach (Druk nr 128). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Usług Komunalnych w Markach (Druk nr 129). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XX/154/2004 Rady Miasta 
Marki z dnia 17 października 2004 roku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie miasta Marki oraz uchwały Nr 
XXII/177/2004 Rady Miasta Marki z dnia 15 grudnia 2004 roku w sprawie nadania 
nazw powstałym ulicom (Druk nr 121). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XIII/105/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 14 listopada 2007 roku w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Marki ” (Druk nr 132). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Zarządu Ogólnopolskiego Ruchu 
Ochrony Interesów Lokatorów Oddział w Markach (Druk nr 131). 

18.Interpelacje i zapytania radnych. 
19.Sprawy różne. 
20. Zamknięcie posiedzenia. 
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Nie zostały zgłoszone żadne wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XII sesji z dnia 31 października 2007 roku. 
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 12 z XII sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 31 października 2007  roku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 13 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 15. radnych. 
 
Protokół z XII sesji Rady Miasta Marki z dnia 31 października 2007 roku został przyjęty. 
 
Pkt 5. Przyjęcie protokołu z XIII sesji z dnia 14 listopada 2007 roku. 
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 13 z XIII sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 14 listopada 2007  roku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 13 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych. 
 
Protokół z XIII sesji Rady Miasta Marki z dnia 14 listopada 2007 roku został przyjęty. 

 
Pkt 6. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 130). 
 
Informacja o pracy Burmistrza od 7 listopada do 10 grudnia 2007 roku stanowi załącznik  
nr 2 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił szczegółowych odpowiedzi na pytania sformułowane 
przez radnych: 

- Pawła Adamczyka dotyczące punktów: 3,7; 
- Marii Przybysz – Piwko dotyczące punktów: 5, 19; 
- Bogusława Dąbkowskiego dotyczące punktu 10. 

 
Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki 
z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki (Druk nr 123). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił proponowane zmiany budżetu na 2007 
rok zawarte w Druku nr 123 oraz w Druku nr 133, w którym uwzględniono dodatkowe 
zmiany.  
Druk nr 133 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Materiały opisowe stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 123.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku 
w sprawie budżetu Miasta Marki na 2007 rok (Druk nr 123) wraz ze zmianami 
uwzględnionymi w Druku nr 133. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 13 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XIV/108/2007 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2007 (Druk nr 124). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że budżet miasta obowiązuje w trakcie roku 
budżetowego tj. od 1 stycznia do 31 grudnia danego roku, jednak zdarza się, że określone 
przedsięwzięcie jest realizowane w okresie dłuższym niż 1 rok budżetowy i dlatego 
ustawodawca wprowadził możliwość ustanowienia listy wydatków, które nie wygasają z 
dniem 31 grudnia danego roku.  
Burmistrz wyjaśnił, że ustalony w Druku nr 124 wykaz wydatków niewygasających został 
poszerzony o dwa zadania: wykonanie elewacji budynku przy ul. Piłsudskiego 196 oraz 
wykonanie elewacji budynku przy ul. Lisa Kuli 3a, co zostało zapisane w Druku 134 
stanowiącym tekst jednolity projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2007. 
Druk nr 134 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 124.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wydatków budżetu Miasta Marki, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2007 – Druk nr 134. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/109/2007 i stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych (Druk nr 125). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego – Druk nr 135 – stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
Druk  nr 125 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały, jednocześnie  poinformował, że  
Radca Prawny zaproponował dodanie w § 2 ustępu w brzmieniu: „Emisja obligacji 
komunalnych będzie przeznaczona na finansowanie planowanego w 2007 roku deficytu 
budżetu Miasta Marki.” co zostało uwzględnione w Druku 135 stanowiącym tekst jednolity 
projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 
Burmistrz udzielił również szczegółowej odpowiedzi na pytanie sformułowane przez radnego 
Jana Orłowskiego dotyczące uchwał w sprawie emisji obligacji komunalnych  podjętych w 
latach 2004 – 2006. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 125.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych – Druk nr 135. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/110/2007 i stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 
 
Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Marki do 
Mazowieckiego Stowarzyszenia Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego 
(Druk nr 122). 
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Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego oraz projekt Statutu Mazowieckiego 
Stowarzyszenia Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego stanowi załącznik nr 
16 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 122.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Jan Orłowski, Grzegorz Młodzianowski, Bogusław 
Dąbkowski,  Paweł Adamczyk, Maria Przybysz – Piwko, Paweł Chojnowski oraz Burmistrz 
Janusz Werczyński. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Marki do Mazowieckiego 
Stowarzyszenia Gmin na rzecz Rozwoju Społeczeństwa Informacyjnego (Druk nr 122). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/111/2007 i stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w 
Zespole Obsługi Placówek Oświatowych w Markach (Druk nr 126). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekty uchwał zawarte w Drukach od nr 126  
do nr 129 dotyczące wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w nowo powstałych 
jednostkach organizacyjnych miasta Marki, tj. w Zespole Obsługi Placówek Oświatowych w 
Markach oraz w Zakładzie Usług Komunalnych w Markach. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 126.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla ustalenia miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zespole Obsługi Placówek 
Oświatowych w Markach (Druk nr 126). 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/112/2007 i stanowi załącznik nr 22 
do protokołu. 
 
Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I 
kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Zespole Obsługi Placówek 
Oświatowych w Markach (Druk nr 127). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 127.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych w Zespole Obsługi Placówek Oświatowych w Markach (Druk nr 
127). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/113/2007 i stanowi załącznik nr 25 
do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I 
kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w Zakładzie Usług Komunalnych w 
Markach (Druk nr 128). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 128.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych w Zakładzie Usług Komunalnych w Markach (Druk nr 128). 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/114/2007 i stanowi załącznik nr 28 
do protokołu. 
 
Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w 
Zakładzie Usług Komunalnych w Markach (Druk nr 129). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 129.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wartości jednego punktu w złotych dla ustalenia miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Usług Komunalnych 
w Markach (Druk nr 129). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/115/2007 i stanowi załącznik nr 31 
do protokołu. 
 
Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały Nr XX/154/2004 Rady Miasta 
Marki z dnia 17 października 2004 roku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie miasta Marki oraz uchwały Nr 
XXII/177/2004 Rady Miasta Marki z dnia 15 grudnia 2004 roku w sprawie nadania nazw 
powstałym ulicom (Druk nr 121). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zmiana ww. uchwał została przygotowana na 
wniosek mieszkańców, którzy zauważyli nieprawidłowe oznaczenie ul. Żurawinowej w 
Markach. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 121.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
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Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały Nr XX/154/2004 Rady Miasta Marki z dnia 17 października 2004 
roku w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na 
terenie miasta Marki oraz uchwały Nr XXII/177/2004 Rady Miasta Marki z dnia 15 grudnia 
2004 roku w sprawie nadania nazw powstałym ulicom (Druk nr 121). 
  
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/116/2007 i stanowi załącznik nr 34 
do protokołu. 
 
Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie Uchwały Nr XIII/105/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 14 listopada 2007 roku w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe Miasta Marki ” (Druk nr 132). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zmiana dotyczy zapisów o publikacji w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, gdzie publikowane są akty prawa 
miejscowego; Radcy Prawni Wojewody Mazowieckiego uznali, że Uchwała Nr 
XIII/105/2007 nie jest prawem miejscowym i w związku z tym nie podlega publikacji. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały o zmianie Uchwały Nr XIII/105/2007 Rady Miasta Marki z dnia 14 listopada 2007 
roku w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe Miasta Marki ” (Druk nr 132). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XIV/117/2007 i stanowi załącznik nr 36 
do protokołu. 
 
Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Zarządu Ogólnopolskiego Ruchu 
Ochrony Interesów Lokatorów Oddział w Markach (Druk nr 131). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przypomniała treść skargi Zarządu OROiL, 
która skierowana została do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta Marki. 
Skarga stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezińska odczytała treść projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem, w którym skargę uznaje się za nieuzasadnioną. 
 
Radny Jan Orłowski poinformował, że jest członkiem OROIL, a następnie złożył wniosek 
„…o odrzucenie projektu uchwały i przekazanie prawnikom zewnętrznym …”; wniosek w 
formie pisemnej stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali radni: Paweł Chojnowski, Jan Orłowski, Bogdan Trzemecki, Ryszard 
Korotko, Izabela Brzezińska, Bogusław Dąbkowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński i 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk. 
 
Na wniosek radnego Pawła Chojnowskiego Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie zamknięcia dyskusji. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 17 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku radnego Jana 
Orłowskiego, zmodyfikowanego w trakcie dyskusji w brzmieniu: „projekt uchwały odesłać 
do Komisji Rewizyjnej do ponownego rozpatrzenia.” 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 1 
przeciw – 16 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
W związku z powyższym radny Jan Orłowski złożył kolejny wniosek dotyczący 
przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały: „o przeprowadzenie głosowania 
jawnego przy użyciu imiennych kart do głosowania …”; wniosek w formie pisemnej stanowi 
załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 1 
przeciw – 16 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Wniosek został odrzucony. 
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie skargi Zarządu Ogólnopolskiego Ruchu Ochrony Interesów Lokatorów 
Oddział w Markach (Druk nr 131). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 16 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XIV/118/2007 i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 
Pkt 19. Sprawy różne. 
 
1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Przewodniczącego 
doraźnej Komisji Statutowej Jana Orłowskiego dotyczące przedłużenia pracy tej Komisji do 
dnia 29 lutego 2008 roku – pismo stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
 
Członek Komisji Statutowej Filip Rżewski zobowiązał się do przygotowania projektu 
uchwały w tej sprawie.  
 
2. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Przewodniczącej Komisji 
Rewizyjnej Izabeli Brzezińskiej dotyczące realizacji punktu 6. Planu Pracy na 2007 rok 
„Analiza wydatków Miasta związanych ze staraniem o pozyskanie zewnętrznych źródeł 
finansowania” (pismo stanowi załącznik nr 43 do protokołu) oraz Plan Pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2008 rok. 
Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcie Planu Pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2008 rok. 
  
Głosowanie 
za przyjęciem Planu – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok został przyjęty i stanowi załącznik nr 44 do 
protokołu. 
 
3.  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo Rady Rodziców Szkoły 
Podstawowej nr 4 w Markach dotyczące „(…) zagospodarowania terenu szkoły pod kątem 
sportu i rekreacji oraz remontu istniejącego budynku (…)” – pismo stanowi załącznik nr 45 
do protokołu. 
Przewodnicząca Rady skierowała pismo do Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 
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4. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że przygotowywane jest  
szkolenie dla radnych dotyczące udostępniania informacji publicznej, ochrony danych 
osobowych oraz dostępu radnych do kserokopii dokumentów gromadzonych w Biurze Rady. 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że za wszystkie dokumenty gromadzone w 
Urzędzie Miasta, również w Biurze Rady, odpowiada Burmistrz jako kierownik Urzędu. 
Dodał, że kserowanie i „wynoszenie” poza Urząd różnego rodzaju dokumentów jest 
niedopuszczalne. 
 
W krótkiej dyskusji głos zabrali radni: Jacek Orych, Maria Przybysz – Piwko, Paweł 
Chojnowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński i Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk. 
 
5.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko w związku z pismem Komisji Rewizyjnej w 
sprawie „…zorganizowania grupy inicjatywnej, która miałaby wpływ na przyspieszenie 
budowy Trasy S – 8 na odcinku najbardziej obciążonym…” zwróciła się do radnego 
Bogusława Dąbkowskiego, jako inicjatora pomysłu, o przygotowanie pisma uzasadniającego 
cel i zakres działań grupy oraz o koordynację działań w tej sprawie. 
 
6. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zaproponowała orientacyjny harmonogram 
sesji Rady Miasta Marki w 2008 roku: środy godzina 1300 ; 16 I; 20 lub 27 II; 12 III; 16 IV; 
14 V; 18 VI; 10 IX; 15 X; 19 XI; 10 lub 17 XII.   
 
Pkt 20. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1530  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XIV sesję Rady 
Miasta Marki. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
 
 Przewodnicząca Rady Miasta 
 Maria Przybysz-Piwko 
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